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Protokoll fört vid årsmöte för Seniorerna Unionen Dalarna, 
org.nr. 802446–2031, den 10 april 2018 i Festsalen på Forum i 
Kvarnsveden Borlänge

Närvarande:32 medlemmar

§ 1. Ordföranden Mats Edlund hälsade de närvarande välkomna och informerade att
mötet skulle hållas först, därefter underhållning av Bengt-Olof Filmersson och 
sedan avslutning med landgång och kaffe samt lotteridragning.

§ 2.  Det konstaterades att mötet hade blivit i behörig ordning utlyst då kallelse 
skickats ut i slutet av januari. 

§ 3.  Det utdelade förslaget till dagordning fastställdes.

§ 4.  Till mötesfunktionärer valdes:
a) ordförande Stig Lindqvist
b) sekreterare Berith Löfblom
c) protokolljusterare tillika rösträknare Gösta Söderberg och Anna-Lisa 

Johansson

Mötesordföranden tackade för förtroendet att leda årsmötet.

§ 5.  Verksamhetsberättelsen för 2017, som delats ut med övriga handlingar före 
mötet, lästes av sekreteraren och föranledde inga kommentarer utan 
godkändes och lades till handlingarna.

§ 6.  Kassören Christina Zetterström gick igenom bokslutsrapporten. Årets resultat 
blev ett litet minus. Subvention av våra aktiviteter redovisas i bilaga. 
Nedskrivning av en leverantörsskuld kommer att vara helt nedskriven till nästa 
år. Skuld på 10 kr till Gösta Söderberg har reglerats. Bokslutet godkändes och 
lades till handlingarna. 

§ 7. Ignar Quickers föredrog revisorernas berättelse som lades till handlingarna.

§ 8. Det beslutades att föreningens underskott överförs i ny räkning för år 2018.

§ 9. I enlighet med revisorernas förslag beslutade årsmötet att bevilja styrelsen 
ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2017.

§ 10. På styrelsens förslag beslutades att årsavgiften för 2019 ska vara oförändrad 
50 kronor för den som inte är medlem centralt. De medlemmar som är centralt 
anslutna betalar 100 kr per år.
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§ 11. Beslutades i enlighet med valberedningens förslag att antalet styrelseledamöter
ska vara 5 med 2 suppleanter.

§ 12. Ignar Quickers läste upp valberedningens förslag och till föreningsfunktionärer 
valdes:

a) Ledamot för 2 år: Stig Lindqvist (omval) och Berith Löfblom (omval)

Kvarstående; Mats Edlund, Nils-Olov Olsson och Christina Zetterström
 

b) Suppleanter för 1 år: Mats Persson (omval) och Mats Karlsson (nyval)

c) Revisorer för 1 år: Ignar Quickers, omval. Ytterligare 1 revisor utses av 
regionstyrelsen Unionen Dalarna (Solvej Magnusson)

d) Revisorssuppleant för 1 år: Mailis Norin, omval

e) Valberedare för 1 år: Ignar Quickers (sammankallande) och Birgitta Nyström 
(omval för båda)

f) Valberedarsuppleant för 1 år: Ingrid Lindahl (nyval)

Ignar berättade att det är svårt att rekrytera folk till styrelsen trots att det på 
inbjudan står att a kan ringa honom. Det går bra att anmäla sig själv eller någon 
annan man vet vill vara med. Styrelsens huvudsyfte är att hitta på aktiviteter 
som kan passa, t ex teater, studieresor mm. 

§ 13 Nils-Olov Olsson gjorde reklam för vår kommande Ålandsresa där det finns 
platser kvar.

Ingrid Lindahl avtackades i sin frånvaro för gott arbete i styrelsen i många år. 
Hon kommer att uppvaktas vid senare tillfälle.

Agneta Hallberg informerade om Fairtrade och att Unionen är medlem i 
organisationen. Det finns 3 000 produkter i Sverige och vi hade på vinstbordet 
choklad som var fairtrade. Det finns mer än 1,6 miljoner odlare och anställda i 
73 olika länder som med egen kraft kan förbättra sina arbets- och levnadsvillkor 
genom att vi handlar dessa produkter. Man erhåller premie som är högre om 
varan också är ekologisk och dessa premier kan sedan investeras i t ex dagis 
eller buss. Den 7–9 maj genomförs World Fairtrade Challenge ”Hela världen 
fikar, fikar du?” och syftet är att registrera sin fika/fruktpaus som i fjol hade över 
en halv miljon fikadeltagare i Sverige.
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§ 14. Mötesordföranden tackade samtliga deltagare och avslutade årsmötet. 
  

Efter mötet underhöll Bengt-Olof Filmersson med trevlig musik och roliga 
historier. 

Ett vin- och chokladlotteri genomfördes där vinnarna fick välja bland vinsterna i 
tur och ordning.

Dagens årsmöte avslutades med landgång och dricka samt kaffe och kaka och 
vår ordförande tackade alla närvarande deltagare.

Vid protokollet

     
                     
----------------------------------
Berith Löfblom

Justerat          
 

---------------------------------- ------------------------------------------    
Stig Lindqvist                                        Gösta Söderberg

------------------------------------
Anna-Lisa Johansson


